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Referat: Ordinær generalforsamling d. 1/3 2023 
Omkring 35 medlemmer var til stede under årets generalforsamling. 

 

Ad 1. Efter velkomst blev Knud Erik Graversen valgt til dirigent. Han konstaterede, at generalforsamlingen var 
lovligt indkaldt, og at generalforsamlingen var beslutningsdygtig. 

 

Ad2. Formandens beretning:  

Ud over den skriftlige beretning, som er blevet udsendt, havde Uffe Sudergaard kun den tilføjelse, at der har 
været en konstruktiv ånd, og at årets bestyrelsesmøder m.v. har været gode. 

 Kapsejladsudvalget: 

Steen Madsen henviste ligeledes til den skriftlige beretning, som på forhånd er udsendt. Derforuden efterlyste 
han ideer, input og ønsker til årets sejladser. 

 Match Racing Denmark- udvalg: 

Erik Christiansen gjorde rede for den nye ejerstruktur, der efter Claus Hanssons salg gør sig gældende. Han 
efterlyste flere, som kunne være interesseret i et medejerskab (anpartshaver). Erik henviste i øvrigt til den 
skriftlige beretning. 

 Ungdomsudvalget: 

Samuel Lundsfryd er ny mand på posten efter Annette Strøm, som jo er flyttet til Nordjylland. Han 
konstaterede at ungdomsafdelingen har lidt som følge af Coronaen m.m. Medlemstallet er faldet, og der er 
mangel på ledere og hjælpere. Han efterlyste hjælp til diverse arrangementer- Fænø Rundt og Sommercamp. 
Samuel henviste også til den skriftlige beretning. 

 

 Sejlerskoleudvalg:  

Benny Møller henviste til den udsendte årsberetning. 

 Klubhusudvalg: 

Bo Fredriksen havde ingen bemærkninger ud over den udsendte beretning. 

 Aktivitetsudvalg: 

Da der her ikke er udsendt en årsberetning, gjorde Christian Thomsen rede for vinterens arrangementer. Søren 
Trolle om ”Haderslevtur”. 

 



Generalforsamling d.1/3 2023 Middelfart Sejlklub  

Ad 3: Regnskab: 

Regnskabet blev gennemgået. Klubben har generelt en god økonomi med overskud hvert år, også i 2022 

Indtægter er gået lidt ned i 22, men det er udgifterne også.  

Medlemstallet er gået lidt ned. Det er især ungdomsafdelingen som har et vigende medlemstal. Det er årsagen 
til indtægtsnedgangen. 

Klubbens kreditforeningslån er indfriet i slutningen af 2023, og dermed er klubben gældfri. 

Regnskabet blev godkendt. 

  

 

Ad 4: Kontingent: Efter den procentuelle stigning opkræves i 2023 kontingentet  920 kroner pr.medlem. 

 

Ad 5: Indkomne forslag   

Bestyrelsen foreslår nyt udvalg: Medlems-kontakt-udvalg. Et udvalg, som bl.a. skal tage sig af nye medlemmer 
og få dem til at føle sig velkomne. Gitte Kokholm er udvalgsformand. 

Desuden ønskes byggeudvalget flyttet til bestyrelsen. 

 

Ad 6: Valg 

Formanden:   Uffe Sudergaard genvalgt. 

Kasserer:   Henrik Rasmussen valgt. 

MRD-udvalg:   Erik Christiansen genvalgt. 

Kapsejladsudvalg:  Steen Madsen genvalgt. 

Ungdomsudvalg: Samuel Lundsfryd valgt. 

Klubhusudvalg:  Bo Fredriksen genvalgt. 

Medlems-kontakt-udvalg: Gitte Kokholm valgt. 

Revisorer:   Kristian Madsen og Jesper Krautwald genvalgt 

Revisorsuppleant: Lars Coops valgt 
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Ad 7: Indkommende forslag: 

Forslag om igangsætning af byggeri. Erik Christiansen redegjorde for byggeudvalgets arbejde. 

Bygning af Multihus: 

Grunden bag klubhuset er lejet af kommunen. Grundleje 0 kr.  

Formål: Generel klubudvikling: Huset vil give bedre muligheder for følgende aktiviteter: 

Stævner – Uddannelse – Motion – Håndværksmæssige fællesskaber – Workshops -Bådrelevante minikurser – 
Tursejlermuligheder –  Opbevaring af joller og grej – Kontorer – Åben Klub. 

I først omgang bygges dobbelthaller som kolde haller men klargjort med rørføring m.v. Lille hal også klargjort til 
indskudt etage med varme. (se i øvrigt tegninger).  

Eksisterende hus renoveres med inddragelse af ”Masteskur” til klubhus og kontorer. 

Økonomi i runde tal:  

Udgifter til Nye Haller:    3.100.000 kr. 

  Renovering af eksisterende klubhus:  1.400.000 kr. 

  I alt      4.500.000 kr. 

 

Finansiering: Kommunal  tilsagn om tilskud                  700.000 kr 

  Kassebeholdning ca.    1.000.000 kr 

  Eget arbejde (klubbens medlemmer)   500.000 kr. 

  Fonde (ikke held endnu)    300.000 kr. 

Der er således et lånebehov på ca. 2.000.000 kr. 

Renter og afdrag på et sådant lån vil kunne dækkes af klubbens normale indkomster uden kontingentstigning. 

Forslaget blev vedtaget med klapsalver. 

 

Afsluttende bemærkninger:  

Stor tak til Mette Reilev og Annette Strøm, som forlader bestyrelsen. De fik blomster. 

Knud Erik Graversen takkede for god ro og orden, og formanden bad forsamlingen rejse sig for at udbringe et 
trefoldigt hurra for Middelfart Sejlklub. 

(Ref. Christian Thomsen) 
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